
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, June 4, 2023 

MESSAGE: God gives Solomon wisdom 

PASSAGE: I Kings 2:1-4; 3:3-15  

PRINCIPLE: God gives success through obedience and wisdom. 

ASK YOUR CHILD:  What did David instruct his son to be?  What kind of obedience did David 

tell Solomon to have? Did Solomon listen to David?  What did God tell Solomon to do?  What 

did Solomon pray about before asking for anything?  What could Solomon have asked for?  

Why didn’t he?  How does the Bible describe wisdom?  How is godly wisdom different from 

worldly wisdom?     

APPLY:  If you could only have one more conversation with someone you love, what would 

you tell them?  Parents: Is the greatest emphasis of your parenting to teach your children 

God’s word and cultivate in them a heart for God?  Pray now with your children, asking God to 

give them a heart that desires to obey God’s word.            

 

以下是 2023 年 6 月 4 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神賜智慧給所羅門 

經文: 列王紀上 2:1–4; 3:3–15 

信念: 神通過順服和智慧而賜予成就 

 

向你子女問:  大衞指示他的兒子要成為什麼?  大衞告訴所羅門：他 (所羅門) 

需要怎樣的順服?  所羅門有否聽從大衛?  神告訴所羅門去做什麼?  所羅門發出

任何的請求之前，他為什麼而禱告?  其實，所羅門可以有甚麼的請求?  為什

麼所羅門沒有這樣的請求?  聖經怎樣形容智慧?  神的智慧和世間的智慧有甚

麼分別? 

 

應用:  如果你只剩下一次機會向你所愛的人說話，你會告訴他什麼?  父母

們：你們養兒育女的最大重點是教導兒女有關神的話語，和培植他們有一顆

向神的心?  現在請你和兒女一起禱告，請求神賜予他們一顆渴慕神的話語的

心。 

 


